



聖母無玷聖心校友會有限公司（校友會）感謝各位校友捐款支持，捐款將支持校友會透過不同方式回饋母校，提供各項服務，舉辦不同活動，以及日常一般開支。「*」為必填項目。請將捐款表格郵寄至「新界沙田乙明邨街四號聖母無玷聖心書院」。

Immaculate Heart of Mary Alumni Association Ltd (IHMA) thanks all support and donations from you. Donations will support IHMA to require to our mother school, to provide various services, to organize different activities, and to support the daily operation of IHMA.

Items with * must be completed.

Please send completed form by post to "c/o Immaculate Heart of Mary College, 4 Jat Min Chuen Street, Sha Tin, N.T."

善長資料 **Donor Personal Information**

稱謂 Title*: 先生 Mr 女士 Ms 小姐 Miss 其他 Others: _____

善長芳名 Name of Donor*: _____

聯絡電話 Contact Number.*: _____

電郵地址 Email Address: _____

校友身份 Alumni Status: 聖母無玷聖心幼稚園 Immaculate Heart of Mary Kindergarten
 聖母無玷聖心學校 Immaculate Heart of Mary School
 聖母無玷聖心書院 Immaculate Heart of Mary College
 我不是以上三校的校友。 I am not the alumni of above three schools.

捐款資料 **Donation Information**

本人樂意捐出一次性善款。（捐助校友會滿HK\$100的善款可申請免稅）

I would like to make a one-off donation. (Donation of HK\$100 or above to IHMA is tax deductible)

捐款金額 Donation Amount*: HK\$1,000 HK\$500 HK\$100 其他 Others: _____

捐款方法 Donation Method*: 捐款至銀行戶口，並附上收據正本
Deposit to bank account, with **original** pay-in-slip attached
(滙豐銀行 HSBC: 808-554000-838)
 劃線支票 (抬頭「聖母無玷聖心校友會有限公司」)
by crossed cheque (payable to "Immaculate Heart of Mary Alumni Association Limited")

捐款收據 **Donation Receipt**

捐助校友會滿HK\$100的善款可申請免稅。Donation of HK\$100 or above to IHMA is tax deductible.

郵寄收據 By Post

無須安排收據以減輕校友會行政壓力。Donation receipt is not required to save the administrative effort.

收據芳名（如與善長芳名不同）Name on Receipt (if different from the Name of Donor): _____

通訊地址（作寄發收據用途）Mailing Address (for donation receipts postage purpose): _____

個人資料收集聲明 **Personal Information Collection Statement**

聖母無玷聖心校友會有限公司透過本報名表收集個人資料，以用作處理捐款。未經閣下的同意，我們不會將閣下的資料轉移或披露給任何第三方。如要提出查閱或更正個人資料，請電郵至 info@ihma.org.hk 與聖母無玷聖心校友會聯絡。

Immaculate Heart of Mary Alumni Association Limited (IHMA) collect your personal information by this form for processing your donation. IHMA will not use or transfer your personal data to any third party without your prior consent. Please contact IHMA by email to info@ihma.org.hk if you would like to request access to or correction of your personal data held by us.

簽署 Signature*: _____ 日期 Date*: _____